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Številka: 03200-11/2011-23 

Datum: 6. 6. 2011    

 

 

ZAPISNIK 
 

 

6. seje Mestnega sveta Mestne občine Ljubljana, ki je bila v ponedeljek, 30. maja 2011. 

 

Seja je potekala v Veliki sejni dvorani Mestne občine Ljubljana, Magistrat, Mestni trg 

1, Ljubljana. 

 

Sejo je vodil ţupan Mestne občine Ljubljana Zoran JANKOVIĆ. 

  

Na seji so bili navzoči člani in članice Mestnega sveta (v nadaljevanju svetniki): 

 

Bojan ALBREHT, Bruna ANTAUER, izr. prof. dr. Milena Mileva BLAŢIĆ, Marko BOKAL, 

dr. Marta BON, Breda BREZOVAR PAPEŢ, Mirko BRNIČ JAGER, mag. Nives CESAR, 

Aleš ČERIN, Jadranka DAKIĆ, Tjaša FICKO, Bogomir GORENŠEK, Gregor ISTENIČ, 

Roman JAKIČ, Miha JAZBINŠEK, Aleš KARDELJ, Mojca KAVTIČNIK – OCVIRK, Maša 

KOCIPER, Iztok KORDIŠ, prof. Janez KOŢELJ, Anton KRANJC, Mojca KUCLER 

DOLINAR, mag. Anţe LOGAR, Boris MAKOTER, Dragutin MATE, Zofija MAZEJ 

KUKOVIČ, Mitja MERŠOL, Uroš MINODRAŠ, Janko MÖDERNDORFER, Pavla 

MUREKAR, mag. Tomaţ OGRIN, Marija Dunja PIŠKUR KOSMAČ, Sašo RINK, Eva 

STRMLJAN KRESLIN, Marko ŠIŠKA, Mojca ŠKRINJAR, prof. dr. Metka TEKAVČIČ, 

prof. dr. Ţiga TURK, Marjeta VESEL VALENTINČIČ, Peter VILFAN, Marjan Jernej 

VIRANT, prof. dr. Slavko ZIHERL, Jelka ŢEKAR in Julijana ŢIBERT. 

 

Seje se ni udeleţil svetnik prof. dr. Gregor TOMC. 

 

Seja se je pričela ob 17. uri ob navzočnosti 43 svetnikov. 

 

S sklicem seje o svetniki prejeli predlog dnevnega reda 6. seje Mestnega sveta Mestne občine 

Ljubljana: 

 

1. Potrditev zapisnikov 4. seje in 2. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine 

Ljubljana  

2. Vprašanja in pobude svetnikov ter odgovori na vprašanja in pobude 

3. Poročilo ţupana 

4. Kadrovske zadeve 

5. Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o obdelavi mešanih komunalnih odpadkov in 

odlaganju ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov s predlogom 

za hitri postopek 
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6. Poročilo za leto 2010 o uresničevanju Akcijskega načrta za izenačevanje in 

uresničevanje enakih moţnosti oseb z oviranostmi v Mestni občini Ljubljana za 

obdobje 2008 do 2010 

7. Predlog Akcijskega načrta »Ljubljana – občina po meri invalidov« za obdobje od 

2011 do 2012  

8. a) Poročilo o uresničevanju Stanovanjskega programa Mestne občine Ljubljana za 

leto 2010  

      b) Letno poročilo Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Ljubljana za leto  

      2010 

9. a) Predlog Sklepa o oceni delovne uspešnosti direktorice Javnega stanovanjskega 

sklada Mestne občine Ljubljana za leto 2010 

      b) Predlog Sklepa o delovni uspešnosti direktorice Javnega stanovanjskega sklada  

      Mestne občine Ljubljana za obdobje april – maj 2011 iz naslova povečanega obsega  

      dela 

10. Predlog Sklepa o soglasju k sklenitvi kupoprodajne pogodbe namesto razlastitve za 

potrebe izgradnje 2. odseka povezovalne ceste C1 na odseku od priključka ceste C2 

do Ceste na Brdo 

11. a) Predlog Sprememb in dopolnitev Letnega načrta pridobivanja nepremičnega 

premoţenja Mestne občine Ljubljana za leto 2011 

      b) Predlog Dopolnitev Letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoţenjem   

      Mestne občine Ljubljana za leto 2011 

 

Po sklicu seje so svetniki prejeli predlog Svetniškega kluba Zeleni Slovenije za umik 

naslednjih točk: 

- 11.a z naslovom »Predlog Sprememb in dopolnitev Letnega načrta pridobivanja 

nepremičnega premoţenja Mestne občine Ljubljana za leto 2011« in  

- 11.b z naslovom »Predlog Dopolnitev Letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 

premoţenjem Mestne občine Ljubljana za leto 2011«. 

 

 

O dnevnem redu ni razpravljal nihče, zato je ţupan dal na glasovanje: 

 

1. PREDLOG Svetniškega kluba Zeleni Slovenije ZA SPREMEMBO DNEVNEGA 

REDA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog, da se predlagana 11a. točka z 

naslovom: »Predlog Sprememb in dopolnitev Letnega načrta pridobivanja 

nepremičnega premoţenja Mestne občine Ljubljana za leto 2011« umakne z dnevnega 

reda 6. seje mestnega sveta.  

 

Ţupan je povedal, da predloga ne podpira. 

 

Navzočnost je priglasilo 37 svetnikov. 

Za je glasovalo 6 svetnikov. Proti je glasovalo 26 svetnikov. 

 

Predlagana sprememba dnevnega reda ni bila sprejeta. 
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2. PREDLOG Svetniškega kluba Zeleni Slovenije ZA SPREMEMBO DNEVNEGA 

REDA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog, da se predlagana 11b. točka z 

naslovom: »Predlog Dopolnitev Letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 

premoţenjem Mestne občine Ljubljana za leto 2011« umakne z dnevnega reda 6. seje 

mestnega sveta.  

 

Ţupan je povedal, da predloga ne podpira. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 8 svetnikov. Proti je glasovalo 26 svetnikov. 

 

Predlagana sprememba dnevnega reda ni bila sprejeta. 

 

 

Nato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 
 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog dnevnega reda 6. seje mestnega 

sveta.  
 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 30 svetnikov. Proti je glasoval 1 svetnik. 

 

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

 

AD 1. 

 

POTRDITEV ZAPISNIKOV 4. SEJE IN 2. IZREDNE SEJE MESTNEGA SVETA 

MESTNE OBČINE LJUBLJANA 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje.  

 

Razpravljala sta svetnika Dragutin MATE in mag. Anţe LOGAR. 

 

Po končani razpravi je ţupan dal na glasovanje 

 

1. PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana potrdi zapisnik 4. seje Mestnega sveta Mestne 

občine Ljubljana z dne 21. marca 2011, pri čemer tehnične sluţbe ponovno poslušajo 

magnetogramski zapis seje in pripombe svetnika Dragutina MATEJA, v kolikor drţijo, 

vnesejo v zapisnik kot popravek. 

 

Navzočnost je priglasilo 32 svetnikov. 

Za je glasovalo 29 svetnikov. Proti je glasovalo 5 svetnikov. 
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Sklep je bil sprejet. 

 

 

2. PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana potrdi zapisnik 2. izredne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ljubljana z dne 18. aprila 2011. 

 

Navzočnost se ni spremenila (32 svetnikov). 

Za je glasovalo 31 svetnikov. Proti sta glasovala 2 svetnika. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 2. 

 

VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIKOV TER ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN 

POBUDE 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli po sklicu seje.  

 

Pisno vprašanje in popravek le–tega z zahtevo za ustno predstavitev je poslala svetnica Mojca 

ŠKRINJAR (glede vpisov v vrtce).  

 

Vprašanja in pobude so poslali: 

- svetnik Aleš KARDELJ (glede parkirnih mest za invalide); 

- svetnik prof. dr. Ţiga TURK (3 vprašanja glede praznovanja praznikov 14.4. in 9.5.)   

- svetnica Mojca ŠKRINJAR glede  

  1. sanacije Hiše Hospic 

  2. oskrbovanja visokih dreves ob kriţiščih; 

- svetnica Zofija MAZEJ KUKOVIČ glede  

   izgub v vodovodih MOL, 

   7 vprašanj glede invalidov in oseb z motnjami duševnega zdravja, 

   8 vprašanj glede odpadkov ter 

   3 vprašanja glede seţiga pokojnikov; 

- svetnik mag. Anţe LOGAR glede 

  1. kaznovalne politike mestnega redarstva 

  2. ustanovitve podjetja LL Grosist¸ 

  3. uporabnosti Mesarskega mosta za gibalno ovirane; 

- svetnik Mirko BRNIČ JAGER (glede uveljavitve dneva svetnikov in lokalne samouprave 

MOL). 

 

Odgovore na vprašanja s 5. seje mestnega sveta so prejeli vsi svetniki. 

 

Odgovora na vprašanji s 6. seje mestnega sveta sta prejela svetnika: 

- Mojca ŠKRINJAR (glede sanacije Hiše Hospic) in 

- Aleš KARDELJ (glede parkirnih mest za invalide). 

 

Odgovora na vprašanje s 4. seje mestnega sveta še ni prejel svetnik Mirko BRNIČ JAGER 

(glede Športnega parka Stoţice). 
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Besedo za ustno postavitev vprašanja je ţupan dal svetnici Mojci ŠKRINJAR.  

 

Na vprašanje svetnice je odgovorila Marija FABČIČ, načelnica Oddelka za predšolsko vzgojo 

in izobraţevanje.  

 

 

AD 3. 

 

POROČILO ŢUPANA 

 

Ţupan je predstavil poročilo. 

 

 

AD 4. 

 

KADROVSKE ZADEVE 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli po sklicu seje. 

 

Aleš ČERIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je podal 

uvodno obrazloţitev. 

 

1. PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU PREDSTAVNIKOV MESTNEGA SVETA 

MESTNE OBČINE LJUBLJANA, UPORABNIKOV IN IZVAJALCEV NALOG S 

PODROČJA PREVENTIVE IN VZGOJE V CESTNEM PROMETU V SVET ZA 

PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 
I. 

 

V  Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu se kot predstavnika Mestnega sveta 

Mestne občine Ljubljana   i m e n u j e t a: 

 

- predsednik:  Boris MAKOTER 

 

- član:   Dragutin MATE 

II. 

 

V  Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu se kot predstavniki uporabnikov   

i m e n u j e j o : 

 

- Mihaela KERIN, Zavod za šolstvo, Območna enota Ljubljana 

- Samo BELAVIČ PUČNIK, Zavod za zdravstveno varstvo Ljubljana 
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- Bogomir POLAJNAR, Izpitni center za voznike vozil na motorni pogon, Sektor za 

upravne notranje zadeve, Upravna enota Ljubljana 

- Stane ŢEROVNIK, Zdruţenje šoferjev in avtomehanikov 

- Janez GARBAJS, AVTOŠOLA AMZS, d.o.o. 

- Tatjana FURLAN, predstavnica mentorjev za preventivo in vzgojo v cestnem 

prometu v osnovni šoli 

- Miha MANDELJ, Ljubljanski potniški promet d.o.o 

 

III. 

 

V  Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu se kot predstavniki izvajalcev nalog s 

področja preventive in vzgoje v cestnem prometu  i m e n u j e j o : 

 

- Brane GAŠPAROVIČ, KPL, d.d. 

- Tadej MARINKO, Cestno podjetje Ljubljana, d.d. 

- Boštjan ŠTRUKELJ, Javna razsvetljava, d.d. 

- Aleksander VRABIČ, Urad uniformirane policije, Uprava za notranje zadeve 

Ljubljana, Ministrstvo za notranje zadeve 

 

IV. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta in začne teči z dnem konstituiranja sveta. 

 

Navzočnost je priglasilo 37 svetnikov. 

Za je glasovalo 37 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

2. PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU NADOMESTNEGA PREDSTAVNIKA  

MOL V SVET OŠ BIČEVJE 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

I. 

Dr. Joţefu KUNIČU preneha mandat člana Sveta Osnovne Bičevje. 

 

  

                                                                          II. 

V  Svet Osnovne šole Bičevje se za predstavnico Mestne občine Ljubljana   

 i m e n u j e : 

 

izr. prof. dr. Milena Mileva BLAŢIĆ. 

 

Mandat imenovane je vezan na mandat sveta šole.  
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Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 32 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Svetnik Gregor ISTENIČ je zahteval ponovitev glasovanja. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 33 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

3. PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU DVEH PREDSTAVNIKOV  MOL V SVET 

OŠ DRAGOMELJ 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

I. 

 

V  Svet Osnovne šole Dragomelj  s e   i m e n u j e t a : 

 

Olga GLASER in  

Smiljan MEKICAR 

 

II. 

 

Mandat imenovanih traja štiri leta.  

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 36 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

4. PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU NADOMESTNEGA PREDSTAVNIKA  

MOL V SVET SREDNJE MEDIJSKE IN GRAFIČNE ŠOLE LJUBLJANA 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

I. 

Andreju MEGLIČU preneha mandat člana Sveta Srednje medijske in grafične šole 

Ljubljana. 

  

                                                                          II. 

V  Svet Srednje medijske in grafične šole Ljubljana se za predstavnika Mestne občine 

Ljubljana   i m e n u j e : 
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Andrej Vojko PERHAVEC. 

 

Mandat imenovanega je vezan na mandat sveta šole.  

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 36 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

5. PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU PREDSTAVNIKA  MOL V SVET 

ŠOLSKEGA CENTRA ZA POŠTO, EKONOMIJO IN TELEKOMUNIKACIJE 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

                                                                         I. 

 

V Svet Šolskega centra za pošto, ekonomijo in telekomunikacije Ljubljana  s e    

i m e n u j e : 

 

Alenka ŢIBERT. 

 

                                                                         II. 

 

Mandat imenovane traja štiri leta. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 32 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

6. PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU NADOMESTNEGA PREDSTAVNIKA  

MOL V SVET SVETOVALNEGA CENTRA ZA OTROKE, MLADOSTNIKE IN 

STARŠE 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

I. 

Boštjanu CIZLJU preneha mandat člana Sveta Svetovalnega centra za otroke, 

mladostnike in starše Ljubljana. 

 

                                                                          II. 

V  Svet Svetovalnega centra za otroke, mladostnike in starše Ljubljana se za 

predstavnico  Mestne občine Ljubljana   i m e n u j e : 
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Mojca PRELOVŠEK. 

 

Mandat imenovane je vezan na mandat sveta šole.  

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 37 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

7. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA VRTCA GALJEVICA  

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Ivanki HOČEVAR ISTENIČ in Barbari NOVINEC se da pozitivno mnenje h 

kandidaturi za ravnateljico Vrtca Galjevica. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 35 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

8. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA VRTCA NAJDIHOJCA 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Jani FRANČEŠKIN se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Vrtca 

Najdihojca. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 35 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

9. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA VRTCA ŠENTVID 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Joţici PANTAR  se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Vrtca Šentvid. 
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Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 33 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

10. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA VRTCA ZELENA JAMA 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Lučki BABUDER se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Vrtca Zelena 

jama. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 36 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

11. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA OŠ BIČEVJE 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Miriam STANONIK se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Osnovne šole 

Bičevje. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 30 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

12. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA OŠ KAŠELJ     

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Tadeji PERKOVIČ se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Osnovne šole 

Kašelj. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 33 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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13. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA OŠ KOSEZE    

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Ani KUHAR REŢEK se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Osnovne 

šole Koseze. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 33 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

14. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA OŠ VODMAT 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mateji PETRIČ se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Osnovne šole 

Vodmat. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 34 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

15. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA GIMNAZIJE 

BEŢIGRAD 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Veroniki LAZARINI FILO in dr. Mirku MRČELI se da pozitivno mnenje h 

kandidaturi za ravnatelja Gimnazije Beţigrad, OE Mednarodna šola. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 35 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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16. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA SREDNJE TRGOVSKE 

ŠOLE LJUBLJANA 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Ani NOVAK VELKAVRH se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico 

Srednje trgovske šole Ljubljana. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 33 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

17. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA SREDNJE ŠOLE ZA 

FARMACIJO, KOZMETIKO IN ZDRAVSTVO 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mariji ŠUŠTERŠIČ se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Srednje šole 

za farmacijo, kozmetiko in zdravstvo. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 34 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

18. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA ŠOLSKEGA CENTRA 

LJUBLJANA 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Nives POČKAR se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Šolskega centra 

Ljubljana. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 32 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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19. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA BIOTEHNIŠKEGA 

IZOBRAŢEVALNEGA CENTRA - GIMNAZIJA IN VETERINARSKA ŠOLA 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Bredi RUDEL se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Biotehniškega 

izobraţevalnega centra, Gimnazije in veterinarske šole. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 34 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

20. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU RAVNATELJA BIOTEHNIŠKEGA 

IZOBRAŢEVALNEGA CENTRA - ŢIVILSKA ŠOLA 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mag. Tatjani ŠČEK PREBIL se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico 

Biotehniškega izobraţevalnega centra, Ţivilske šole. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 32 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

21. PREDLOG MNENJA K IMENOVANJU DIREKTORICE DOMA STAREJŠIH 

OBČANOV FUŢINE 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Bojanki GENORIO se da pozitivno mnenje h kandidaturi za direktorico Doma starejših 

občanov Fuţine. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 28 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Svetnica prof. dr. Metka TEKAVČIČ je zahtevala ponovitev glasovanja. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 27 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
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Sklep je bil sprejet. 

 

 

22. PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU DIREKTORJA JAVNEGA ZAVODA 

PIONIRSKI DOM – CENTER ZA KULTURO MLADIH 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

I. 

 

Za direktorico javnega zavoda Pionirski dom – Center za kulturo mladih  s e    

i m e n u j e : 

 

Viktorija POTOČNIK. 

 

II. 

 

Mandat imenovane traja pet let. 

 

Navzočnost se ni spremenila (37 svetnikov). 

Za je glasovalo 31 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 5. 

 

PREDLOG ODLOKA O DOPOLNITVI ODLOKA O OBDELAVI MEŠANIH 

KOMUNALNIH ODPADKOV IN ODLAGANJU OSTANKOV PREDELAVE ALI 

ODSTRANJEVANJA KOMUNALNIH ODPADKOV S PREDLOGOM ZA HITRI 

POSTOPEK 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu seje so prejeli poročilo pristojnega 

Odbora za gospodarske javne sluţbe in promet. Svetnica Zofija MAZEJ KUKOVIČ je vloţila 

tudi amandma, vendar prepozno, zato ga mestni svet ni prejel in ga ni obravnaval. 

 

Irena RAZPOTNIK, načelnica Oddelka za gospodarske dejavnosti in promet, je podala 

uvodno obrazloţitev.  

 

Julijana ŢIBERT, predsednica Odbora za gospodarske javne sluţbe in promet, je podala 

stališče odbora. 

 

Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER ni ţelela besede. 
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1.) 

Svet je najprej odločal o obravnavi akta po hitrem postopku (1. odstavek 142. člena 

poslovnika mestnega sveta), zato je ţupan odprl razpravo o  

 

Predlogu za sprejem Odloka o dopolnitvi Odloka o obdelavi mešanih komunalnih 

odpadkov in odlaganju ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov po 

hitrem postopku 

 

Razpravljala je svetnica Zofija MAZEJ KUKOVIČ. 

 

Po končani razpravi je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog, da se Odlok o dopolnitvi Odloka 

o obdelavi mešanih komunalnih odpadkov in odlaganju ostankov predelave ali 

odstranjevanja komunalnih odpadkov sprejme po hitrem postopku. 

 

Navzočnost je priglasilo 22 svetnikov. 

 

Svetnik Aleš ČERIN je zahteval ponovitev ugotavljanja navzočnosti. 

 

Ţupan je ponovno ugotavljal navzočnost. 

 

Navzočnost je priglasilo 31 svetnikov. 

Za je glasovalo 27 svetnikov. Proti je glasovalo 12 svetnikov. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

2.)  

Predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o obdelavi mešanih komunalnih odpadkov in 

odlaganju ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov 

 

Razpravljali so svetniki prof. dr. Ţiga TURK, Anton KRANJC, Zofija MAZEJ KUKOVIČ, 

mag. Tomaţ OGRIN, mag. Anţe LOGAR, Gregor ISTENIČ in Mojca ŠKRINJAR ter ţupan. 

 

Po končani razpravi je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOGU SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog Odloka o dopolnitvi Odloka o 

obdelavi mešanih komunalnih odpadkov in odlaganju ostankov predelave ali 

odstranjevanja komunalnih odpadkov. 

 

Navzočnost se ni spremenila (31 svetnikov). 

Za je glasovalo 31 svetnikov. Proti je glasovalo 6 svetnikov. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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AD 6. 

 

POROČILO ZA LETO 2010 O URESNIČEVANJU AKCIJSKEGA NAČRTA ZA 

IZENAČEVANJE IN URESNIČEVANJE ENAKIH MOŢNOSTI OSEB Z 

OVIRANOSTMI V MESTNI OBČINI LJUBLJANA ZA OBDOBJE 2008 DO 2010 
 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu seje so prejeli poročilo pristojnega 

Odbora za zdravstvo in socialno varstvo ter sklep Sveta Četrtne skupnosti Center. 

 

Tilka KLANČAR, načelnica Oddelka za zdravje in socialno varstvo, je podala uvodno 

obrazloţitev.  

 

Predsednik Odbora za zdravstvo in socialno varstvo Bogomir GORENŠEK je predstavil 

stališče odbora. 

 

Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER ni ţelela besede. 

 

Razpravljali so svetniki Mojca ŠKRINJAR, Zofija MAZEJ KUKOVIČ, izr. prof. dr. Milena 

Mileva BLAŢIĆ, Sašo RINK, mag. Tomaţ OGRIN, Janko MÖDERNDORFER, Aleš 

KARDELJ in Bogomir GORENŠEK ter ţupan. 

 

Po končani razpravi je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme Poročilo za leto 2010 o uresničevanju 

Akcijskega načrta za izenačevanje in uresničevanje enakih moţnosti oseb z oviranostmi 

v Mestni občini Ljubljana za obdobje 2008 do 2010. 

 

Navzočnost je priglasilo 30 svetnikov. 

Za je glasovalo 40 svetnikov. Proti ni glasoval  nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 7. 

 

PREDLOG AKCIJSKEGA NAČRTA »LJUBLJANA – OBČINA PO MERI 

INVALIDOV« ZA OBDOBJE OD 2011 DO 2012 
 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu seje so prejeli poročilo in dodatek k 

poročilu pristojnega Odbora za zdravstvo in socialno varstvo z dodatnim sklepom ter sklep 

Sveta Četrtne skupnosti Center. 

 

Tilka KLANČAR, načelnica Oddelka za zdravje in socialno varstvo, je podala uvodno 

obrazloţitev.  

 

Predsednik Odbora za zdravstvo in socialno varstvo Bogomir GORENŠEK je predstavil 

stališče odbora.  
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Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER ni ţelela besede. 

 

Razpravljali so svetniki Meta VESEL VALENTINČIČ, Mojca ŠKRINJAR, mag. Tomaţ 

OGRIN, Aleš KARDELJ, Miha JAZBINŠEK in Sašo RINK ter ţupan. 

 

Po končani razpravi je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog Akcijskega načrta »Ljubljana – 

občina po meri invalidov« za obdobje od 2011 do 2012. 

 

Navzočnost je priglasilo 39 svetnikov. 

Za je glasovalo 38 svetnikov. Proti ni glasoval  nihče. 

 

Svetnik Gregor ISTENIČ je zahteval ponovitev glasovanja. 

 

Navzočnost se ni spremenila (39 svetnikov). 

Za je glasovalo 38 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Nato je ţupan dal na glasovanje še  

 

DODATNI PREDLOG SKLEPA Odbora za zdravstvo in socialno varstvo: 

 

V ţelji po boljši dostopnosti oseb z oviranostmi (invalidi, starejši) Odbor za zdravstvo in 

socialno varstvo predlaga, da Mestna občina Ljubljana pristopi k oblikovanju načrta za 

spodbujanje aktivnosti za vgradnjo osebnih dvigal v večstanovanjske večnadstropne 

stavbe. 

 

Navzočnost se ni spremenila (39 svetnikov). 

Za je glasovalo 37 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 8. 

 

A) POROČILO O URESNIČEVANJU STANOVANJSKEGA PROGRAMA MESTNE 

OBČINE LJUBLJANA ZA LETO 2010 

 

B) LETNO POROČILO JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE 

OBČINE LJUBLJANA ZA LETO 2010 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu so prejeli poročili pristojnega Odbora za 

stanovanjsko politiko. 
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Ker sta točki vsebinsko povezani, je ţupan predlagal, da se uvodne obrazloţitve podajo skupaj 

za obe točki, obravnava in glasovanje pa se opravi o vsakem predlogu sklepa posebej. 

 

Joţka HEGLER, direktorica Javnega stanovanjskega sklada MOL, je podala uvodno 

obrazloţitev za obe točki.  

 

Breda BREZOVAR PAPEŢ, predsednica Odbora za stanovanjsko politiko, je podala stališče 

odbora za obe točki.  

 

Maša KOCIPER, predsednica Statutarno pravne komisije, ni ţelela besede. 

 

 

A) POROČILO O URESNIČEVANJU STANOVANJSKEGA PROGRAMA MESTNE 

OBČINE LJUBLJANA ZA LETO 2010 

 

Razpravljali so svetniki: Anton KRANJC, mag. Tomaţ OGRIN, Mojca ŠKRINJAR in Zofija 

MAZEJ KUKOVIČ. 

 

Odgovore in pojasnila v zvezi z razpravami svetnikov sta podala Joţka HEGLER in ţupan. 

 

Po končani razpravi je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme Poročilo o uresničevanju stanovanjskega 

programa Mestne občine Ljubljana za leto 2010. 

 

Navzočnost je priglasilo 31 svetnikov. 

Za je glasovalo 36 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

B) LETNO POROČILO JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MOL ZA LETO 

2010 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

1. PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme Letno poročilo Javnega stanovanjskega 

sklada Mestne občine Ljubljana za leto 2010, ki ga je Nadzorni svet JSS MOL potrdil na 

5. seji dne 19. 4. 2011.  

 

Navzočnost se ni spremenila (31 svetnikov). 

Za je glasovalo 36 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 
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2. PREDLOG SKLEPA: 

 

Preseţek prihodkov nad odhodki iz upravljanja sredstev MOL v letu 2010 v višini 

215.315 EUR se razporedi na konto 9850-0000 Preseţek prihodkov nad odhodki MOL. 

 

Navzočnost se ni spremenila (31 svetnikov). 

Za je glasovalo 33 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

3. PREDLOG SKLEPA: 

 

Preseţek prihodkov nad odhodki iz namenskega premoţenja v letu 2010 v višini 202.566 

EUR se razporedi na konto 9403-9002 Preseţek prihodkov JSS MOL. 

 

Navzočnost se ni spremenila (31 svetnikov). 

Za je glasovalo 33 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9. 

 

A) PREDLOG SKLEPA O OCENI DELOVNE USPEŠNOSTI DIREKTORICE 

JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA  MESTNE OBČINE LJUBLJANA ZA 

LETO 2010 

 

B) PREDLOG SKLEPA O DELOVNI USPEŠNOSTI DIREKTORICE JAVNEGA 

STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE LJUBLJANA ZA OBDOBJE 

APRIL – MAJ 2011 IZ NASLOVA POVEČANEGA OBSEGA DELA 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu so prejeli poročili pristojnega Odbora za 

stanovanjsko politiko. 

 

Ker sta točki vsebinsko povezani, je ţupan predlagal, da se uvodne obrazloţitve podajo skupaj 

za obe točki, obravnava in glasovanje pa se opravita o vsakem predlogu sklepa posebej. 

 

Mag. Leonida RIJAVEC ROŢANC, vodja Sektorja za splošne zadeve Javnega 

stanovanjskega sklada MOL, je podala uvodno obrazloţitev za obe točki.  

 

Breda BREZOVAR PAPEŢ, predsednica Odbora za stanovanjsko politiko, je podala stališče 

odbora za obe točki. 

 

Maša KOCIPER, predsednica Statutarno pravne komisije, ni ţelela besede. 
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A) PREDLOG SKLEPA O OCENI DELOVNE USPEŠNOSTI DIREKTORICE 

JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE LJUBLJANA ZA 

LETO 2010 
 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog Sklepa o oceni delovne uspešnosti 

direktorice Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Ljubljana za leto 2010. 

 

Navzočnost je priglasilo 32 svetnikov. 

Za je glasovalo 34 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

B) PREDLOG SKLEPA O DELOVNI USPEŠNOSTI DIREKTORICE JAVNEGA 

STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE LJUBLJANA ZA OBDOBJE 

APRIL – MAJ 2011 IZ NASLOVA POVEČANEGA OBSEGA DELA 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog Sklepa o delovni uspešnosti 

direktorice Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Ljubljana za obdobje april – 

maj 2011 iz naslova povečanega obsega dela. 

 

Navzočnost se ni spremenila (32 svetnikov). 

Za je glasovalo 34 svetnikov. Proti je glasoval 1 svetnik. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 10. 

 

PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K SKLENITVI POGODBE NAMESTO 

RAZLASTITVE ZA POTREBE IZGRADNJE 2. ODSEKA POVEZOVALNE CESTE 

C1 NA ODSEKU OD PRIKLJUČKA CESTE C2 DO CESTE NA BRDO 

 

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu seje so prejeli poročilo pristojnega 

Odbora za finance. 

 

Simona REMIH, načelnica Oddelka za ravnanje z nepremičninami, je podala uvodno 

obrazloţitev.  

 

Predsednica Odbora za finance Jadranko DAKIĆ je predstavila stališče odbora. 

 

Predsednica Statutarno pravne komisije Maša KOCIPER ni ţelela besede. 
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Razpravljali so svetniki Anton KRANJC, Miha JAZBINŠEK in mag. Anţe LOGAR. 

 

Odgovor in pojasnilo v zvezi z razpravo svetnika Antona KRANJCA je podal ţupan. 

 

Po končani razpravi je ţupan dal na glasovanje 

  

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog Sklepa o soglasju k sklenitvi 

pogodbe namesto razlastitve za potrebe izgradnje 2. odseka povezovalne ceste C1 na 

odseku od priključka ceste C2 do Ceste na Brdo. 

 

Obrazloţitev glasu so podali svetniki: prof. dr. Metka TEKAVČIČ, mag. Anţe LOGAR, 

Dragutin MATE, Miha JAZBINŠEK in Janko MÖDERNDORFER. 

 

Navzočnost je priglasilo 29 svetnikov. 

Za je glasovalo 25 svetnikov. Proti je glasovalo 13 svetnikov. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 11. 

 

A) PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV LETNEGA NAČRTA 

PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŢENJA MESTNE OBČINE 

LJUBLJANA ZA LETO 2011 

 

B) PREDLOG DOPOLNITEV LETNEGA NAČRTA RAZPOLAGANJA Z 

NEPREMIČNIM PREMOŢENJEM MESTNE OBČINE LJUBLJANA ZA LETO 2011 

 

Gradivo So svetniki prejeli s sklicem seje. Po sklicu so prejeli amandmaja ţupana in poročilo 

pristojnega Odbora za finance. 

 

Ker sta točki vsebinsko povezani, je ţupan predlagal, da se uvodne obrazloţitve podajo skupaj 

za obe točki, obravnava in glasovanje pa se opravi o vsakem predlogu sklepa posebej. 

 

Simona REMIH, načelnica Oddelka za ravnanje z nepremičninami, je podala uvodno 

obrazloţitev za obe točki.  

 

Jadranka DAKIĆ, predsednica Odbora za finance, je podala stališče odbora za obe točki. 

 

Maša KOCIPER, predsednica Statutarno pravne komisije, ni ţelela besede. 
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A) PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV LETNEGA NAČRTA 

PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŢENJA MESTNE OBČINE 

LJUBLJANA ZA LETO 2011 

 

Svetnica Zofija MAZEJ KUKOVIČ je podala POSTOPKOVNI PREDLOG, da je bilo na 

prejšnji seji obljubljeno, da bo vse gradivo, ki se tiče zemljišč in parcel, opremljeno z 

mapnimi kopijami, tokrat pa je gradivo ponovno brez teh prilog. 

 

Razpravljali so svetniki Miha JAZBINŠEK, Jadranka DAKIĆ, Zofija MAZEJ KUKOVIČ in  

mag. Tomaţ OGRIN. 

 

Odgovore in pojasnila v zvezi z razpravami svetnikov in tudi odgovor na postopkovni predlog 

svetnice Zofije MAZEJ KUKOVIČ je podal ţupan in nato dal na glasovanje: 

 

AMANDMA ţupana: 

 

V preambuli predloga Sprememb in dopolnitev letnega načrta pridobivanja 

nepremičnega premoţenja Mestne občine Ljubljana za leto 2011 se črta besedilo: », 

četrtega odstavka 15. člena Uredbe o stvarnem premoţenju drţave, pokrajin in občin 

(Uradni list RS, št. 84/07, 94/07, 55/09 – Odl. US, 100/09 in 49/10)«. 

 

Navzočnost je priglasilo 33 svetnikov. 

Za je glasovalo 29 svetnikov. Proti je glasovalo 5 svetnikov. 

 

Amandma je bil sprejet. 

 

 

Nato je ţupan dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog Sprememb in dopolnitev Letnega 

načrta pridobivanja nepremičnega premoţenja Mestne občine Ljubljana za leto 2011, 

skupaj s sprejetim amandmajem. 

 

Navzočnost se ni spremenila (33 svetnikov). 

Za je glasovalo 28 svetnikov. Proti je glasovalo 5 svetnikov. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

B) PREDLOG DOPOLNITEV LETNEGA NAČRTA RAZPOLAGANJA Z 

NEPREMIČNIM PREMOŢENJEM MESTNE OBČINE LJUBLJANA ZA LETO 2011 

 

Razpravljal ni nihče, zato je ţupan dal na glasovanje 

 

AMANDMA ţupana: 
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V preambuli predloga Dopolnitev letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 

premoţenjem Mestne občine Ljubljana za leto 2011 se črta besedilo: », četrtega 

odstavka 15. člena Uredbe o stvarnem premoţenju drţave, pokrajin in občin (Uradni list 

RS, št. 84/07, 94/07, 55/09 – Odl. US, 100/09 in 49/10)«. 

 

Navzočnost se ni spremenila (33 svetnikov). 

Za je glasovalo 30 svetnikov. Proti je glasoval 1 svetnik. 

 

Amandma je bil sprejet. 

 

 

Nato je ţupan dal na glasovanje še 

 

PREDLOG SKLEPA: 

 

Mestni svet Mestne občine Ljubljana sprejme predlog Dopolnitev Letnega načrta 

razpolaganja z nepremičnim premoţenjem Mestne občine Ljubljana za leto 2011, 

skupaj s sprejetim amandmajem. 

 

Obrazloţitev glasu je podala svetnica Zofija MAZEJ KUKOVIČ. 

 

Navzočnost se ni spremenila (33 svetnikov). 

Za je glasovalo 30 svetnikov. Proti so glasovali 4 svetniki. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red 6. seje Mestnega sveta Mestne občine Ljubljana, zato je 

ţupan ob 19.30 uri sejo končal. 
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